

本年度报告摘要摘自年度报告正文,投资者欲了解详细内容,应当仔细阅读年度报告正文。
本基金管理人长盛基金管理有限责任公司(以下简称“本基金”)所披露的年度报告正文,应当与年度报告摘要一并阅读,并以其内容为准。准确和完整披露个别投资者的申购和赎回数据,是年度报告摘要的编制原则,并非由基金管理人(本

长盛同智优势成长混合型证券投资基金

(原同智证券投资基金转型)

2007年年度报告摘要

基金管理人:长盛基金管理有限公司
基金托管人:中国银行股份有限公司

基金管理人:长盛基金管理有限公司
基金托管人:中国银行股份有限公司

一、基金概况
(一)基金名称
(二)基金类型
(三)基金管理人
(四)基金托管人
(五)基金投资目标

基金管理人:长盛基金管理有限公司
基金托管人:中国银行股份有限公司

二、基金业绩
(一)基金净值表现
(二)基金业绩比较基准

Table with 2 columns: Item, Value. Summary of financial data for the fund.

三、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

基金管理人:长盛基金管理有限公司

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

四、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

五、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

六、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

七、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

八、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

九、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

十、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

十一、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

十二、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

十三、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

十四、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

十五、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

十六、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

十七、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

十八、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

十九、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

二十、基金管理人
(一)基金管理人概况
(二)基金管理人职责

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

基金管理人:长盛基金管理有限公司
基金托管人:中国银行股份有限公司

基金管理人:长盛基金管理有限公司
基金托管人:中国银行股份有限公司

基金管理人:长盛基金管理有限公司
基金托管人:中国银行股份有限公司

基金管理人:长盛基金管理有限公司
基金托管人:中国银行股份有限公司

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

基金管理人:长盛基金管理有限公司

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

基金管理人:长盛基金管理有限公司

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

基金管理人:长盛基金管理有限公司

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

基金管理人:长盛基金管理有限公司

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

基金管理人:长盛基金管理有限公司

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

基金管理人:长盛基金管理有限公司

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

基金管理人:长盛基金管理有限公司

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

基金管理人:长盛基金管理有限公司

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

基金管理人:长盛基金管理有限公司

Table with 2 columns: Item, Value. Financial performance comparison for 2007 and 2006.

基金管理人:长盛基金管理有限公司